
Zápis z jednání komise bezpečnostní a prevence kriminality Rady MČ 

Praha 9 ze dne 16.10.2024 
 

Přítomni:  Mgr. Tomáš Kladívko, Lenka Zumrová, Mgr. Adam Vážanský, Bc. Jan 

Poupě, Ilona Chromová, PhDr. Tomáš Vyhnánek, Mgr. Pavel Pospíšek, Bc. Martin 

Gebauer, Ing. Alexander Dellamária 

 Host : Marián Cína-asistent prevence kriminality MČ P9 

                     

Program jednání: 

 

1. Činnost asistentů prevence kriminality na území MČ Prahy 9. 

2. Různé, diskuse.                

 

Jednání zahájil předseda komise pan Mgr. Tomáš Kladívko. Seznámil členy komise 

s programem jednání. Požádal o hlasování ke schválení programu jednání. Členové 

komise schválili program jednání. Termín dalšího jednání komise bude upřesněn. 

ad 1 ) 

Člen komise Mgr. Vážanský seznámil komisi se stavem realizace projektu s asistenty 

prevence kriminality na MČ Praha 9. V současné době působí v rámci projektu 10 

asistentů jako zaměstnanci MČ, pod odborným řízením příslušníků místního oddělení 

PČR. S asistenty je zavřená pracovní smlouva do konce února. V posledních měsících 

byly konzultovány zkušenosti s činnosti asistentů s jinými obcemi, jako je město Plzeň 

a Karlovy Vary a dále MČ Praha 3 a Praha 8. 

Člen komise Mgr. Pospíšek se dotázal na systém školení asistentů k výkonu jejich 

služby. Místopředsedkyně komise paní Zumrová požádala o informaci týkající se 

pracovního zázemí asistentů a jejich vybavení. Člen komise PhDr. Vyhnánek vyjádřil 

nesouhlas s viditelným nošením obranných prvků na pracovních uniformách. Členka 

komise paní Chromová se dotázala na pracovní náplň asistentů a dosažené výsledky 

v oblasti zajištění bezpečnosti obyvatelstva MČ. Předseda komise Mgr. Kladívko 

připomněl důležitost finančního motivování asistentů pro zkvalitnění jejich práce.  

Člen komise Bc. Gebauer seznámil členy s úkolem a činností asistentů prevence 

kriminality v podmínkách bezpečnostní situace na MČ Praha 9. Názorně ukázal jejich 

vybavení k výkonu činnosti. Asistenti kromě označeného pracovního oděvu obdrželi 

také mobilní telefony s aplikací GPS a průkazky na místní dopravu. V současné době je 

v rámci jejich výcviku důraz kladen na zlepšení pracovních návyků s důrazem na 

poskytování pomoci obyvatelům MČ. Do konce roku bude vypracovaná zpráva o 

činnosti asistentů za období realizace projektu.  

ad 2 ) 

Tajemník komise Ing. Dellamária, seznámil členy komise s průběhem krizového řízení 

v době záplav v měsíci září 2024. V důsledku regulace Rokytky bylo dosaženo 1. stupně 

povodňové aktivity. Byly postaveny protipovodňové zábrany v oblasti Hrdlořez a 

dodány protipovodňové pytle do oblastí s možným zaplavením. K úspěšné realizaci 

opatření výrazně přispěla spolupráce s jednotkou SDH Kbely a s pracovníky Hortus 



správa zeleně s.r.o. Při výstavbě zábran byly zjištěny zásadní problémy 

s protipovodňovými vaky, kdy došlo k propustnosti vypouštěcích zipů. Na základě této 

skutečnosti bylo dohodnuto s dodavatelem vaků úprava zábran výměnou zipů za 

vypouštěcí ventily. Celková cena úprav 14 kusů zábran bude stát cca 80 Kč.  

 

      Usnesení komise k bodům: 

1. Komise vzala na vědomí informaci o činnost asistentů prevence kriminality na 

území MČ Prahy 9.  

2. Komise doporučuje do příštího zasedání vypracovat a předložit zprávu o činnosti 

asistentů prevence kriminality. 

3. Komise doporučuje Radě MČ Praha 9 uvolnit finanční prostředky na úpravu 

protipovodňových vaků ve výši 80 tisíc Kč.  

 

 

Zapsal:  Ing. Alexander Dellamária    Schválil:   Mgr. Tomáš Kladívko 

                       tajemník BK                              předseda BK 

 

 

 


